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Rektors Jd 
- Refleks dag i sist uke. Skolen delte ut vester Jl 1. og 2. klasse. 3.klasse skal få 

av et firma som selv har kontaktet skolen. 4-6. klasse får ikke i år. Alle 
oppfordres å bruke refleks på friJden også. 

- Oppstart i høst. Travel høst før høs_erien. Men god innkjøring. Det har i høst 
vært en for lite ansaN i ledergruppen. Det har medført mer arbeid på de 
andre. DeNe er ikke permanent, derfor er det ikke saN inn vikar.  

- Sykefravær ansaNe - mye forkjølelse, korFdssykdom. Svært u_ordrende å få 
vikarer for deNe. LangJdssykemeldinger er det mindre av nå, sammenlignet 
med i bor. 

- Inkluderende skolemiljø. Skolen jobber med deNe. Skolen ønsker å spisse 
fokuset og skal fokusere på «klasseledelse» og «relasjonskartlegging» 
fremover. Sistnevnt har vært i mange år, uten å brukes Jl noe, men nå ønsker 
skolen å bruke deNe akJvt Jl å få en bedre skolehverdag for alle.  

- SMART - brukes akJvt i skolen. Lærerene ønsker mer teori å bygge på. DeNe 
jobbes det med.  

- Frie friminuN. Covid er «borte». Norge er åpent. Elever ønsker derfor frihet i 
friminuNene Jl å få leke hvor de vil og med hvem de vil. Pr i dag er det to 
dagsrytmer, noe som ble innført før pandemien. Fordeler og ulemper med 
begge. Rektor fåN brev fra en i 6.kl. om deNe, som deler de samme argument 
som lærere. Lærere er delt på midten. Rektor foreslår en middelvei, noen frie 
friminuN, og noen uten.  Hun skal i møte med elevråd på torsdag. 

- Evaluering av deling av dagsrytme. Denne ordningen må snart evalueres. Skal 
gjøre deNe i nærmeste fremJd, i samråd med elevene og ansaNe på skolen. 

- Leksefri skole. Gammel debaN, nyN oppbluss fra Jærbladet Jl skolesjefen. 
Ikke taN diskusjonen på Bore Skule enda. Rektor synes debaNen høres 
spennende ut. Det ble prøvd en variant for noen år siden, på gamle Vasshus 
skule, som fungerte bra.  

- Nasjonale prøveresultat: UtseNe Jl neste møte med å uNalelse.  
- Gudstjeneste: Annenhvert år jul/påske. Skal/skal ikke? Foreldre kan legge inn 

reservasjon på Visma. Lang tradisjon med kirkebesøk og forkynnende 
budskap. Skolen har ikke lov å ha forkynnende undervisning på skolen. 
Ønsker uNalelse fra FAU.  

- FAU mener at dagens ordning fortseNer, men at skolen må ha en av 
og/eller påmelding. Det er ikke heldig med forkynnende undervisning i 
skolesammenheng mtp lovverk, men det er vikJg med god 
undervisning for å forstå landets kultur og tradisjon, samt forståelse 
hvorfor man feirer helligdagene som er i et år.  

- Fremføring fra 5.kl. har lenge vært tradisjon. De har enten haN påske- eller 
jule-evangeliet. Rektor ønsker å høre om deNe skal videreføres, eller om en 
skal «tenke nyN». Ønsker uNalelse fra FAU.  

- FAU mener at 5.trinn, både lærere og elever, kan selv bestemme hva 
de ønsker å fremføre, og at det ikke trenger være et religiøst tema.
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Tiltak mot sykkelbruk rampe, vestside, nybygg. 
- Saken var oppe i SU, 7/10-21. Forslaget der var å seNe opp stengsler/sluser, 
både på toppen og nederst i bakken. Både rektor og FAU tar saken videre Jl 
kommunen. I Jllegg blir vaktmester blir saN på saken. 

Fra sist møte: 
1. Sykling ned rampe vest (nedanfor) nybygg. 

- Det er rapportert at større born/ungdommar syklar i svært stor fart 
ned rampa frå nybygg, ned Jl Verdalsvegen. 

- DeNe har ført Jl fleire nestenulykker mellom dei minste og syklar. 
- FAU ynskjer strengare vakthald av vaksne, evt stengsel, slika at ein 

hindrar syklar i stor fart. Skal ta saken opp med rektor neste møte. 

Rektor og 
GlennF 
sender mail 
Jl Apeland

21/22 16:

Orientering om mobbesituasjonen ved Bore skule v/rektor 
- Inntrykket Jl rektor er at det ikke blir underrapportert en del, men at alle 

sakene skolen får, blir håndtert grundig. Mobbing er noe skolen jobber svært 
mye med, men vanskelig dersom foreldre/elever ikke sier i fra. Ønsker at det 
skal være lavterskel i å si fra om både mobbing og mistanke om mobbing. 
VikJg at skolen får vite om mobbesakene så Jdlig som mulig. Bedre å si i fra 
en gang for mye! Rektor ønsker å minne (igjen) om å bruke 
«mobbeknkappen» på er på skolens neNsider.  

- Status pr i dag: 2 akJve akJvitetsplaner. 2 avsluNet akJvitetsplaner (denne 
høsten). Lite saker il størrelsen på skolen. Viser også her mulig 
underrapportering av mobbesaker, men rektor opplever at det er lite 
mobbing på skolen. Rektor er involvert i, og kjenner Jl, alle saker. 

- Rektor skal minne lærere om fokus på deNe på morgenmøte i morgen, 
onsdag 27.okt  

- Skolen jobber mye med inkluderende skolemiljø og forebygging. Jobber mot 
null mobbesaker. 

- Uro på 4trinn. Er Jltak inne og har god dialog med foreldre

21/22 17:
brreg.no 
- skjema er under arbeid.

GlennF og 
Linda

21/22 8:

Status TV-aksjonen 
- møNe flere enn nødvendig og manglet derfor bøsser 
- Skryt av arrangør 

Fra sist møte: 
- 24.okt 21 kl 16 
- FAU har god dialog med klassane det gjeld. Reknar med dei sJller nok 

bøssebærarar.  
- Har no 28 bøssebærarar på 32 ruter.

21/22 9:

Evaluering leiker Jl 1. trinn 
- FAU har levert Jl skolen. 

Fra sist møte: 
- Gode Jlbakemeldingar frå i bor, il antall og type leiker. 
- Kopierer handlelista frå i bor. Ca 5-6000kr.

21/22 10:

Evaluering Læreranes dag 5.okt 
- rektor svært fornøyd 
- FAU måNe supplere med twist, da det var lite fra leverandør av fruktkorger. 

Fra sist møte: 
- FAU ynskjer å gjere stas på dei fantasJske lærarane på Bore Skule. 
- Kjøper inn fruktkorger og twist eller liknande
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Sted 
Bore Skule 

Referent 
Ingvar Ø. Omdal

21/22 18:

Eventuelt 
Fra sist møte: 
1. Sak 21/22 13-1 - Kartlegging av skoleveg. FAU skal sende mail Jl kommunen. 

1. Fra sist FAU-møte: 
1. Kartlegging av skoleveg.  

- FAU blei u_ordra Jl å sjå på om vegane, som borna bruker Jl og 
frå skulen, er sikre.  

- Særleg bekymring er Stangelandsvegen og Nordsjøvegen, då 
det, ifølge foreldre, er Jlsynelatande aukande døgntrafikk, meir 
råkjøring og større kjøretøy (blant anna svære traktorar med 
16åringar som brukar mobil mens dei kjøyrer). PoliJet er 
kontakta fleire gånger av bebuarar langs Stangelandsvegen, og 
PoliJet har haN fleire kontrollar her. Langs denne vegen, er det 
dei siste to åra, vært fleire nestenulykker mellom kjøretøy og 
forgjengar.  

- FAUleder skal skrive brev Jl kommunen om saken for å sjå på 
moglegheiten om å få ei ny «Trafikksikkerhetsplan» evt lokal 
kartlegging i kommunen.   

2. Sak 21/22 13-2 - Verdalsvegen - stengsel midt i vegen. 
1. kommunen er Jlsynelatende ferdig.  

3. «4.trinn saken».  
1. Mye uro og dårlige læringsforhold i 4.trinn. Skolen har slåN sammen 

to av klassene og har inne flere Jltak. KiF (4trinn FAU) informerer 
kort.  

2. Følger opp saken på neste FAU-møte. 

1. GlennF 
2. Ok 
3. KiF
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